
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 14
van TINE SOENS
datum: 14 oktober 2015

aan SVEN GATZ
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

Jeugdwerk  -  Bivakplaatsen jeugdbewegingen

In mijn schriftelijke vraag nr. 260 van 1 juli 2015 vroeg ik naar initiatieven om in meer 
bivakplaatsen voor jeugdbewegingen te voorzien. Vooral in de tweede helft van juli is 
daaraan een tekort. Landbouwgronden en gronden van defensie lenen zich daar goed 
toe. De minister was bereid om de vraag om meer militaire domeinen vrij te maken aan 
te kaarten bij de bevoegde federale minister. 

1. Werd de vraag reeds aangekaart bij de minister van Defensie?

Zo ja, was de bevoegde minister bereid dit te bekijken? Welke initiatieven zullen 
worden genomen om dit te bewerkstelligen?

Zo neen, wanneer tracht de minister dit alsnog te doen?

2. Plant de minister nog andere initiatieven om in meer bivakplaatsen voor 
jeugdbewegingen te voorzien? 



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 14 van 14 oktober 2015
van TINE SOENS

1. Over de problemen die verband houden met de bivakplaatsen voor de 
jeugdbewegingen bereid ik momenteel, samen met de collega bevoegd voor het 
Toerisme, een Masterplan Bivakplaatsen voor. Dit zal rond de jaarwisseling aan de 
Vlaamse Regering worden voorgelegd. Met de uitvoering van dit masterplan kan 
daarna gestart worden. 

2. Zie antwoord 1.


